
Luka Koper

Država se je odpovedala
višiim dividendam

Matjaž Polanič

Ena od prvih nalog
novoimenovanega nadzornega
sveta Luke Koper bo
imenovanje novega
predsednika uprave, saj ima
upravljale, koprskega
pristanišča že vse od lanskega
septembra zgolj začasnega
predsednika uprave.

Luka Koper bo po petih letih po-
novno izplačala dividende. Delni-
čarji so namreč na včerajšnji
skupščini potrdili predlog uprave
in nadzornega sveta za izplačilo
2,4 milijona evrov oziroma 0,17
evra bruto dividende za delnico.
KD Skladi so sicer zahtevali izpla-
čilo celotnega bilančnega dobička
oziroma 0,26 evra za delnico, ven-
dar je država kot večinska lastnica
podprla prvotni predlog.

Država bo tako letos prejela 1,6
milijona evrov dividend oziroma
skoraj milijon evrov manj, kot bi
jih prejela po nasprotnem predlo-
gu KD Skladov. Že tretje leto zapo-
red ni dobil zadostne podpore
predlog za nakup do deset odstot-
kov lastnih delnic, zaradi česar je
predstavnik KD Skladov zahteval
javno objavo glasovanja države
pri točki o delitvi bilančnega do-
bička in nakupu lastnih delnic.

Na predlog države oziroma Slo-
venske odškodninske družbe so bi-
li za nove člane nadzornega sveta
imenovani nekdanji predsednik
uprave Aerodroma Ljubljana Vin-
ko Može, nekdanji direktor direk-

cije za vodenje investicij v javno
železniško infrastrukturo Andrej
Godec, Dino Klobas iz Skupine Hi-
dria, pravni svetovalec društva ma-
lih delničarjev MDS Nikolaj
Abrahamsberg in predsednik
upravnega odbora Avtotehne Jor-
dan Kocjančič. Čeprav je država
na Luko Koper še pred sklicem
skupščine poslala imena kandida-
tov za nove nadzornike, člani na-
dzornega sveta pod vodstvom Ja-
neza Požarja predloga niso spreje-
li in imen kandidatov niso želeli
uvrstiti na dnevni red skupščine.
Ena od prvih nalog novih nadzor-
nikov, ki bodo mandat nastopili v
ponedeljek, bo imenovanje novega
predsednika uprave upravljalca
koprskega pristanišča. Luko Koper
namreč že vse od septembra lani
oziroma od razrešitve Gregorja
Veselka začasno vodi Bojan
Brank, čeprav je bilo prvotno miš-
ljeno, da bo na položaju pred-
sednika uprave ostal največ dva
meseca.

Ena od ključnih nalog novih na-
dzornikov bo tudi bedenje nad
78-milijonsko investicijo v podalj-
šanje prvega pomola v pristanišču,
ki pa je v družbi doslej še niso po-
drobneje predstavili. Kot je včeraj
delničarjem povedal Brank, so v
družbi že pripravili nov petletni
načrt, ki ga prav tako še niso javno
objavili.

Ali bosta imenovanje novega
predsednika uprave in investicija
v prvi pomol tudi tema jutrišnjega
obiska ministra za gospodarski
razvoj in tehnologijo Stanka Ste-
pišnika v Luki Koper, za zdaj še ni
znano. x
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Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


